
REFERAT STYREMØTE 20.05.2019 
 

ons. 22. mai 
 

 

Tid Tirsdag 12. febr. kl. 18 (varslet 23. jan.). 

Sted: Klubblokaler i Chr. Michelsens gate 4 

Referent: Sigurd Tjelmeland 

 

Saksliste 

1. Innkalling og referat fra forrige styremøte 
2. Tur til Halsnøy 
3. Program for våravslutning og høsten 
4. Rekruttering 

5. Eventuelt …. 

1. Innkalling og referat fra forrige styremøte 
Ble godkjent. Harald prøver en siste gang å få revidert budsjettet. 

2. Tur til Halsnøy 
Svein Erik har sjekket/ringt at alt går etter planen. Omvisning på klosteret er flyttet til 9:30 
Morten og Sigurd skaffer presang til Tobben.  
Morten og Sigurd skaffer litt drikke (6 stk.) og snacks i reserve. 

3. Program for våravslutning og høsten 

Vi avslutter med en hurtigsjakk 28.mai for å få med bl.a de som ikke kunne være med i 
klubbmesterskapet og heller ikke på turen til Halsnøy. (Pizza og cola ?). 
 
Til høsten starter vi opp med hurtigsjakk 3. og 10. september før vi begynner med høstturnering 
(Konrad) som varer til godt ut i november.  
 
Samtidig begynner seriesjakken forhåpentligvis med to lag fra Løperen (to helger før jul og 2-3 etter jul). 

4. Rekruttering 
Det var tanker om å holde kurs for barn, mens Svein Erik foreslo kurs for voksne.  
Det ble ikke vedtatt noe fellesprosjekt på dette, men det er fritt for å arbeide mer med disse planene og 
evt. starte opp (torsdager i et av møterommene kan være en mulighet). Svein Erik gjør kursforelesninger 
fra sine tidligere kurs tilgjengelig med lenker på klubbsidene. 

Ørjan ble anmodet om å undersøke muligheter/kostnader for å få levert et dusin med T-skjorter påtrykt 
Løperens logo. 

5. Eventuelt 
Ørjan foreslo å korte ned betenkningstid på langpartiene våre slik at vi får avsluttet i skapelig tid. 
Han tester ut dette med klokkene våre. 

Neste styremøte 20. august 2019 ! 
 



Pågående saker: 
2019 1) Harald følger opp revisor for regnskap 
2019 2) Morten ordner med oppslag/notisblokk for utlån av bøker fra skapet vårt 
2019 3) Sigurd/Morten forbereder videre rekrutterings-tiltak 
2019 4) Ørjan sjekker T-skjorter med vår logo 
2019 5) Sigurd og Morten ordner med gave til Tobben på Halsnøy 
2019 6) Morten melder på lag i seriesjakken i september 
 
Ferdige saker 2018: 
2018 5) Harald/SveinErik avklarer innbetaling for nye spillere i Konrad med NSF 
2018 4) Tony kaller inn til årsmøte 
2018 3) Harald tar initiativ vedr. valgkomite og revisor 
2018 2) Ferdiggjøring policy av turneringspremier - Hvem? 
2018 1) Ørjan har rettet feil på klubbsidene vedr. bilder og dokumenter 
Ferdige saker 2017: 
2017 12) Harald tar initiativ vedr. valgkomite 
2017 11) Svein Erik setter opp den nye terminlisten for 2018 
2017-10) Morten sjekker med NSF om tilbud på dommerkurs, og om vi får økonomisk støtte. 
 


